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                                                        Protokół nr 70/2012 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                       w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                       w Środzie Śląskiej 
w dniu 31 października 2012 roku 

o godz. 12.00 
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy- Starosta Powiatu Średzkiego 
Mieczysław Kudryński- Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Józef Chabraszewski– członek Zarządu  
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu Średzkiego  
Mariusz Żałobniak – Sekretarz Powiatu Średzkiego 
Michał Bryk- Dyrektor Placówki Opiekuńczo- Wychowawczej Typu  
Socjalizacyjnego w Środzie Śląskiej 
Katarzyna Misiuna- Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Środzie Śląskiej 
 
Starosta 
Przywitał przybyłych członków Zarządu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

- wniosku radnego gminy Środa Śląska Pana Andrzeja Baranieckiego, w sprawie budowy chodnika przy 
drodze powiatowej nr 2020D, wzdłuż ul. Wrocławskiej w Rakoszycach, 
- wniosku radnego gminy Malczyce, Pana Wiesława Kowalskiego, w sprawie remontu chodnika na ul. 
Sienkiewicza w Malczycach, 
- pisma Wydziału MiD, dotyczącego budowy chodników w miejscowości Chomiąża i na ul. Mazurowickiej 
w Malczycach, 
- pisma Wydziału MiD, dotyczącego budowy chodnika w miejscowości Ciechów przy osiedlu Buczki , przy 
ul. Jaworowej w kierunku Bukówka, budowy chodnika w miejscowości Bukówek i Wrocisławice oraz 
podwójnej powierzchniówki odcinka drogi 2070D.   
- pisma Wydziału MiD, dotyczącego wniosku Gminy Środa Śląska o użyczenie na okres do 30 czerwca 
2020 roku w ciągu drogi powiatowej nr 2076D, części działki nr 40, 41/1 i 200- obręb Proszków, w ciągu 
drogi powiatowej nr  2061D, części działki nr 213- obręb Przedmoście oraz części działki nr 394 i 306 – 
obręb Święte.     
- montażu metalowych barier na moście- przepuście drogowym w miejscowości Jastrzębce na drodze 
powiatowej nr 2066D, 
- ujęcia w budżecie na 2013 r. do realizacji zadań: dokończenie budowy chodnika w miejscowościach 
Piotrowice i Wichrów, budowy chodnika w miejscowości Paździorno, budowy chodnika w Kostomłotach 
na ulicy Ślężnej do budynku Urzędu Gminy Kostomłoty.  
-ujęcia w budżecie na 2013 r. budowy odcinka chodnika w miejscowości Kostomłoty w ciągu ul. 
Wrocławskiej od skrzyżowania z drogą nr 2075D do cmentarza.  
- ujęcia w budżecie na 2013 r. dwukrotnego powierzchniowego utrwalenia nawierzchni odcinka drogi 
powiatowej nr 2062D od skrzyżowania z drogą nr 2060D do miejscowości Słup wraz ze ścinką poboczy, 
- pisma Wydziału MiD, dotyczącego nienależytego odpływu wód opadowych z jezdni drogi powiatowej nr 
2085D w miejscowości Osiek.  

4. Przedstawienie sytuacji organizacyjno- finansowej w Placówce Opiekuńczo- Wychowawczej Typu 
Socjalizacyjnego w Środzie Śląskiej.  

5. Sprawy różne. 
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Starosta 
Zaproponował przeniesienie punktu czwartego po punkcie drugim.  
 
Sekretarz 
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad zatwierdzenie projektu wsparcia rodzin 
zastępczych i rodzinnych do domów dziecka. Dodał, że jest to kwestia podpisania umowy. 
Zaproponował również wprowadzenie do porządku obrad sprawę dotyczącą umowy z SKSK 
„Chata” w Świdnicy.  
 
Za przyjęciem proponowanego porządku obrad ze zmianami, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                         
                      Za-4 W-0 P-0 (nieobecny podczas głosowania r. Pierzchalski) 
 
 
Ad. 3 Przedstawienie sytuacji organizacyjno- finansowej w Placówce Opiekuńczo- Wychowawczej Typu 
Socjalizacyjnego w Środzie Śląskiej.  
  
Michał Bryk 
Powiedział, że po wczorajszych rozmowach, jest propozycja zwiększenia limitu dzieci w 
Placówce w Środzie Śląskiej do 28 osób, z perspektywą powrotu dzieci z Kamiennej Góry do 
naszej Placówki i zagospodarowania tym samym wszystkich dzieci, potrzebujących opieki 
zastępczej w naszej Placówce. 816 tysięcy taki jest budżet zrealizowany w tym roku, a 
wyliczony poprzez koszty utrzymania dodatkowych ośmiu dzieci, powinien być powiększony 
o kwotę co najmniej  121 880 złotych.   
 
Wicestarosta 
Zauważył, że wczoraj Dyrektor Placówki mówił o zwiększeniu limitu dzieci do liczby 30. 
 
Michał Bryk 
Powiedział, że jest to kwestia otwarta. Dodał, że istnieje potrzeba zwiększenia limitu dzieci w 
naszej Placówce, ale również zmiana regulaminu organizacyjnego Placówki. Możemy dla 
elastyczności przedsięwzięcia wybrać wariant do 30-tu miejsc. Będzie to bezpieczniejsze, w 
sytuacji gdy byłyby nowe przyjęcia.  
 
Na posiedzenie Zarządu wchodzi radny Pierzchalski  (obecnych 5 członków Zarządu).  
 
Sekretarz 
Zauważył, że do realizacji powyższego, konieczne jest rozstrzygnięcie sprawy dalszej 
umowy z SKSK „Chata” w Świdnicy, a dotyczącej dzieci umieszczonych w Placówce w 
Kamiennej Górze.  
 
Katarzyna Misiuna 
Powiedziała, że wczoraj odeszło z naszej Placówki czworo dzieci, a Placówka w Kamiennej 
Górze, przy dziewiątce dzieci nie będzie funkcjonować.  
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Starosta 
Powiedział, że dobrze poinformować ich z wyprzedzeniem, że musimy przenieść dzieci do 
naszej Placówki, bo są wolne miejsca, natomiast oni będą mieli czas, aby poszukać kontaktu 
z innymi Placówkami.  
 
Wicestarosta 
Powiedział, że rozwiązanie umowy nastąpiłoby na mocy porozumienia stron, ponieważ 
„wystąpiły okoliczności, za które strony nie ponoszą odpowiedzialności, a które 
uniemożliwiają wykonywanie umowy”.  
 
Starosta 
Dodał, że powinniśmy przenieść dzieci do naszej Placówki na zakończenie semestru.  
 
Za podjęciem uchwały Zarządu w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego Placówki 
Opiekuńczo- Wychowawczej Typu Socjalizacyjnego w Środzie Śląskiej,, członkowie Zarządu  
głosowali: 
 
                                                               Za-5 W-0 P-0 
 
 
- przyjęcie stanowiska w sprawie rozwiązania umowy z Fundacją Ziemi Świdnickiej na Rzecz 
Wspierania Profesjonalnej Pomocy „SKSK”. 
 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że w umowie nie ma zapisu o wypowiedzeniu, jest tylko o rozwiązaniu za 
porozumieniem stron.  
 
Starosta 
Powiedział, że musimy przystąpić do rozmów z Dyrektorem SKSK, na temat podjęcia 
czynności, prowadzących do rozwiązania umowy za porozumieniem stron. Dodał, że umowę 
„o realizacji zadania prowadzenia na zlecenie Powiatu Średzkiego całodobowej Placówki 
Opiekuńczo- Wychowawczej do czternastki dzieci, pozbawionych opieki rodzicielskiej” 
zawarliśmy 22 marca 2012 roku.   
 
Radny Kaczmarek 
Stwierdził, że niestety ustały przyczyny, które spowodowały, że umowę zawarliśmy. Dzieci 
jest coraz mniej, więc nie ma sensu dwóch Domów Dziecka utrzymywać.  
 
Starosta  
Zaproponował, aby podjąć stanowisko, aby dążyć do rozwiązania umowy z Fundacją Ziemi 
Świdnickiej na rzecz wspierania profesjonalnej opieki SKSK, w możliwie jak najszybszym 
czasie, nie mniej jednak po rozmowach z Dyrektorem SKSK w poniedziałek, w ten sposób, 
aby wszystkie nasze dzieci przenieść jak najszybciej, ale nie później niż do końca semestru.  
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Za powyższym stanowiskiem, członkowie głosowali: 
 
                                                                 Za-5 W-0 P-0 
 
- zatwierdzenia i podpisania 2 egzemplarzy oferty konkursowej, dotyczącej resortowego 
programu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na 2012 r. „Wsparcie rodzin 
zastępczych i rodzinnych domów dziecka”.   
 
 
Katarzyna Misiuna 
Powiedziała, że jedyne środki, które można było ująć zgodnie z wytycznymi konkursowymi, 
to są dodatkowe wynagrodzenia osób pracujących w rodzinach zastępczych zawodowych, 
które mają więcej niż czwórkę dzieci. Są to Państwo Misztowt i Państwo Brzezińscy.  
Dodała, że w formie dotacji celowej Wojewoda ma zamiar przyznać środki finansowe za 
wszystkie wynagrodzenia rodzin zawodowych. Mamy informację, że zostanie to zwrócone w 
połowie grudnia.  
 
Za zatwierdzeniem powyższej oferty konkursowej, członkowie Zarządu głosowali: 
 
 
                                                               Za-5 W-0 P-0 
 
 
Ad. 3 Przyjęcie stanowiska w sprawie:  
 

- wniosku radnego gminy Środa Śląska Pana Andrzeja Baranieckiego, w sprawie budowy chodnika przy 
drodze powiatowej nr 2020D, wzdłuż ul. Wrocławskiej w Rakoszycach, 
- wniosku radnego gminy Malczyce, Pana Wiesława Kowalskiego, w sprawie remontu chodnika na ul. 
Sienkiewicza w Malczycach, 
- pisma Wydziału MiD, dotyczącego budowy chodników w miejscowości Chomiąża i na ul. Mazurowickiej 
w Malczycach, 
- pisma Wydziału MiD, dotyczącego budowy chodnika w miejscowości Ciechów przy osiedlu Buczki , przy 
ul. Jaworowej w kierunku Bukówka, budowy chodnika w miejscowości Bukówek i Wrocisławice oraz 
podwójnej powierzchniówki odcinka drogi 2070D.   
- pisma Wydziału MiD, dotyczącego wniosku Gminy Środa Śląska o użyczenie na okres do 30 czerwca 
2020 roku w ciągu drogi powiatowej nr 2076D, części działki nr 40, 41/1 i 200- obręb Proszków, w ciągu 
drogi powiatowej nr  2061D, części działki nr 213- obręb Przedmoście oraz części działki nr 394 i 306 – 
obręb Święte.     
- montażu metalowych barier na moście- przepuście drogowym w miejscowości Jastrzębce na drodze 
powiatowej nr 2066D, 
- ujęcia w budżecie na 2013 r. do realizacji zadań: dokończenie budowy chodnika w miejscowościach 
Piotrowice i Wichrów, budowy chodnika w miejscowości Paździorno, budowy chodnika w Kostomłotach 
na ulicy Ślężnej do budynku Urzędu Gminy Kostomłoty.  
-ujęcia w budżecie na 2013 r. budowy odcinka chodnika w miejscowości Kostomłoty w ciągu ul. 
Wrocławskiej od skrzyżowania z drogą nr 2075D do cmentarza.  
- ujęcia w budżecie na 2013 r. dwukrotnego powierzchniowego utrwalenia nawierzchni odcinka drogi 
powiatowej nr 2062D od skrzyżowania z drogą nr 2060D do miejscowości Słup wraz ze ścinką poboczy, 

 
Po rozpatrzeniu przez Zarząd Powiatu wszystkich w/w wniosków, Zarząd przyjął następujące 
stanowisko:  
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„Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 31 października 2012 roku, zapoznał się z pismami 
przedłożonymi przez Wydział MiD (sygn. MID.710.380.2012 z dnia 28.09.2012 r.- wniosek 
radnego gminy Środa Śląska Pana Andrzeja Baranieckiego w sprawie budowy chodnika 
wzdłuż ul. Wrocławskiej w Rakoszycach; MID.710.407.2012 z dnia 16.10.2012 r.- wniosek 
radnego gminy Malczyce Pana Wiesława Kowalskiego w sprawie remontu chodnika na ul. 
Sienkiewicza w Malczycach; MID.710.405.2012 z dnia 15.10.2012  r.- wniosek Urzędu 
Gminy Malczyce oraz mieszkańców ulicy Mazurowickiej, Wesołej i Gajowej w Malczycach, 
dotyczący budowy chodników w miejscowości Chomiąża i na ul. Mazurowickiej w 
Malczycach; MID.710.409.2012 z dnia 18.10.2012 r.- wniosek radnych Gminy Środa Śląska 
Pana K. Wnęka i Z. Kruszelnickiego, dotyczący budowy chodnika w miejscowości Ciechów 
przy osiedlu Buczki, przy ul. Jaworowej w kierunku Bukówka, budowy chodnika w 
miejscowości Bukówek i Wrocisławice oraz podwójnej powierzchniówki odcinka drogi 2070D; 
MID.710.408.2012.BK z dnia 18.10.2012 r. – wniosek Gminy Środa Śląska o użyczenie na 
okres do 30 czerwca 2020 roku w ciągu drogi powiatowej nr 2076D, części działki nr 40, 41/1 
i 200 – obręb Proszków, w ciągu drogi powiatowej nr 2061D, części działki nr 213- obręb 
Przedmoście oraz części działki nr 394 i 306 – obręb Święte; MID.710.412.2012 z dnia 
22.10.2012 r. – wniosek radnego Padewskiego, dotyczący, montażu metalowych barier na 
moście- przepuście drogowym w miejscowości Jastrzębce na drodze powiatowej nr 2066D; 
MID.710.413.2012 z dnia 22.10.2012 r. – wniosek Urzędu Gminy Kostomłoty oraz Rady 
Sołeckiej Piotrowice, w sprawie realizacji budowy chodnika w miejscowości Piotrowice i 
Wichrów, budowy chodnika w miejscowości Paździorno, budowy chodnika w Kostomłotach 
na ulicy Ślężnej; MID.710.414.2012 z dnia 22.10.2012 r. – wniosek Urzędu Gminy 
Kostomłoty, w sprawie budowy odcinka chodnika w miejscowości Kostomłoty w ciągu ul. 
Wrocławskiej od skrzyżowania z drogą nr 2075D do cmentarza; MID.710.411.2012 z dnia 
22.10.2012 r.- wniosek radnego Józefa Chabraszewskiego oraz radnego Stanisława 
Mendyki, dotyczący dwukrotnego powierzchniowego utrwalenia nawierzchni odcinka drogi 
powiatowej nr 2062D od skrzyżowania z drogą nr 2060D do miejscowości Słup wraz ze 
ścinką poboczy) w zakresie ujęcia w budżecie na 2013 rok poszczególnych zadań, i w 
związku z brakiem środków finansowych w budżecie Powiatu przyjął negatywne stanowisko, 
zaznaczając możliwość wykonania zadań w miarę posiadanych środków w 2013 roku.”  
 
 
Za powyższym stanowiskiem członkowie Zarządu głosowali:  
 
                                           Za-4 W-1 (r. Chabraszewski) P-0 
 
 
 

- pisma Wydziału MiD, dotyczącego nienależytego odpływu wód opadowych z jezdni drogi powiatowej nr 
2085D w miejscowości Osiek.  

 
Zarząd Powiatu, przyjął następujące stanowisko: 
 
 
        „Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 31 października 2012 roku, zapoznał się z 
wnioskiem Wydziału MiD (sygn. MID.710.415.2012 z dnia 23.10.2012 r.) dotyczącym 
nienależytego odpływu wód opadowych z jezdni drogi powiatowej nr 2085 D w miejscowości 
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Osiek i postanowił o wykonaniu przedstawionego przez Wydział MiD rozwiązania, w ramach 
zadań bieżących w 2013 roku. „ 
 
 
 Za powyższym stanowiskiem członkowie głosowali: 
 
                                         Za-4 W-1 (r. Chabraszewski) P-0  
 
 
 
 
Ad. 5 Sprawy różne: 
 
Radny Chabraszewski 
Powiedział, że wczoraj na sesji Rady Miejskiej Pani z Kryniczna, podnosiła temat chodnika w 
Krynicznie. Wody opadowe, które są odprowadzane w stronę drogi, żłobią sobie koryta. Pani 
prosiła, żeby znaleźć jakieś rozwiązanie, żeby odprowadzać tą wodę do kanalizacji burzowej.  
 
Starosta 
Odpowiedział, że wczoraj odbyło się spotkanie z wykonawcą tych robót, umówiliśmy się 8 
listopada, na godzinę 9.00 na miejscu. 
 
Radny Chabraszewski 
Poprosił o możliwość uczestniczenia w spotkaniu.  
 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.  
 
 
 

Protokół sporządziła:                             PODPISY:  
        (-) 
Katarzyna Łaziuk    

 Sebastian Burdzy………(-)………….. 
                      
                        Mieczysław Kudryński……(-)…………. 

 
 

            Czesław Kaczmarek ……(-)…………… 
 
 
                                                               Grzegorz Pierzchalski.......(-).................. 
 
 
                                                               Józef Chabraszewski..........(-)................. 
                                                                 

 
                                                Janina Gawlik…… …(-)………… 

 
                                                                       Mariusz Żałobniak……(-)…………….. 
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